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MÄRJAMAA VALLAVOLIKOGU 

 

Majandus- ja eelarvekomisjoni koosoleku protokoll   
 

Märjamaa                                                                                                                15. veebruar 2012 nr 26 

 

Algus kell 15.00, lõpp kell 17.30 

 

Koosolekut juhatas: Urmas Kristal 

Protokollis: volikogu sekretär Janika Liländer 

Majandus- ja eelarvekomisjoni koosolekust võtsid osa komisjoni liikmed: Ants Riismaa, Enn Raav, Koit 

Kuus (lahkus kell 17.20), Lea Laurits, Maire Jaago (lahkus kell 17.00), Urmas Kristal, Ülo Olm  

Puudus:  Üllar Aruksaar 

Kutsututena osalesid: vallavanem Eero Plamus,  majandusosakonna juhataja Margus Vaher (päevakorrapunkt 

1 arutelul), Hans Liibek (AS Matsalu Veevärk juhataja) ja Sven Otsmaa (Hekes Eesti OÜ) (päevakorrapunkt 

2 arutelul). 

 

Kinnitati alljärgnev PÄEVAKORD: 

1. Vallavalitsusele sõiduki kasutusrendilepingu sõlmimiseks nõusoleku andmine 

2. Märjamaa valla ühisveevärgi ja-kanalisatsiooni arendamise kava 

3. Vallavalitsusele nõusoleku andmine üürilepingu sõlmimiseks (Kasti Mõis OÜ-ga Lasteaia kinnistu 

üürilevõtmiseks) 

4. Vallavalitsusele hanke korraldamiseks ja lepingu sõlmimiseks nõusoleku andmine (MG toitlustaja) 

5. Märjamaa valla 2012. a eelarve  

6. Mittetulundusliku tegevuse toetamise korra alusel esitatud taotluste läbivaatamine 

7. Muud küsimused 

      - Eesti Priitahtliku Päästeliidu liikmeks astumine 

 

 

Päevakorrapunkt 1 

Vallavalitsusele sõiduki kasutusrendilepingu sõlmimiseks nõusoleku andmine 

 

Ettekandega esines M. Vaher: Vallavalitsus on arutanud tarbesõiduki liisimist kuna üks praegustest 

vallavalitsuse sõidukitest, s.o KIA, vajab hinnanguliselt ca 4000 eurost remonti. Vallavalitsus on küsinud 

erinevaid pakkumisi (kokku 5 pakkumist). Kolm soodsamat on Peugeot, Citroën ja Škoda.  Vallavalitsus 

pidas kõige paremaks pakkumiseks AS Suve Auto pakkumist  Škoda Roomster Ambitioni kohta. Arvestades 

selle varustust on see pakutud hinna juures kolmest kõige parem. Hinnapakkumises toodust (14 635 €) on 

lubatud märtsis 2000 eurot kampaania raames alla võtta. Võrdluseks -  Peugeot´i eest küsiti 12 870 € ja 

Citroëni eest 13 550 €. Kui liisida 60 kuuks, siis kuumakseks kujuneb 150 eurot 10 % sissemakse puhul. Kui 

maksta sisse 20%, siis kuumakseks tuleks 126 €. Vallavalitsus soovib volikogult nõusolekut kasutusrendi 

lepingu sõlmimiseks. 

Toimus arutelu. 

*Ü. Olm: Kes uue autoga sõima hakkaks? 

M. Vaher: Majandusosakonna töötajad. Hädapäraseid sõite saaks teha ka sotsiaalosakonna ametnikud. 

Ü.Olm: Sotsiaalosakonnale tulevad ka elektriautod? 

M. Vaher: Jah. 3 autot, kuid neid tohib kasutada vaid hooldusteenuste osutamiseks. Vastavalt sellele tuleb 

täita ka sõidupäevikuid ning autodele tuleb peale elektrooniline kontroll.  

Ü. Olm: Sel juhul siis ikkagi sotsiaalosakonna võrra koormus väheneb. 
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M. Vaher: Jah. Siis jääks 5 põhilist kasutajat – maakorraldaja ja keskkonnaspetsialist, abivallavanem, 

noortekeskus, kelle sõidud tehakse praegu ka majandusosakonna masinaga ja mina. Sotsiaalametnikud jäävad 

kasutajaks siis kui elektriautost ei piisa, näiteks kui on vaja midagi suuremat vedada. 

(Protokollija selgitus: Vallavalitsusel on kasutada hetkel 4 sõidukit – VW Sharan (vallavanemal), Ford (IT-

spetsialistil), Opel (üldkasutuses majandusosakonna hallata), Ford Transit (majandusosakonnal). Lisaks 

remontivajav, praegu sõidukõlbmatu, KIA.) 

 

*M. Jaago soovis teada, kas KIA läheb müüki? 

M. Vaher vastas, et see läheb müüki remonti vajava sõiduki hinnaga, sest praegu see ei sõida. Vahetada on 

vaja kõrgsurvepump, hammasvöö, starter jne. 

 

*U. Kristal: Kas hooldusgraafikut ka küsisite ning kui palju hooldus maksab? Mis kilometraažilt seda teha 

tuleb? Kui vaadata Citroëni, siis sellel pakutakse 5 aastat üldgarantiid. 

M. Vaher: Škodale pakutakse garantiiks 120 000 km või 4 aastat.  Hooldusvälp on 15 tuhat, kuid mis see 

maksab, seda muidugi ei öelda. Konsulteerisin ühe Roomsteri omanikuga ning ta ütles, et hooldus on tema 

jaoks suhteliselt odav. 

Arutleti hooldusest.  

 

*Ü.Olm: Kui suur võiks tulla auto aastane läbisõit? 

M. Vaher: Kui võtame selle järgi, mis praegu sõidame, siis see  on keskeltläbi 30 000 km aastas.  

 

*A.Riismaa: Milliselt eelarverealt kulu tehakse? 

L. Laurits: Vallavalitsuse realt. 

A.Riismaa: Kas sinna tuleb täiendavalt raha juurde leida? 

E. Plamus: KIA-le planeeritud ressurss läheb maha. Ja tuleb 10% sissemakse. 

Ü. Olm ja A. Riismaa täheldasid, et see kulu läheks lihtsalt edaspidi Škoda kasutamiseks, kuid 

liisingumaksed tulevad lisaks. 

U. Kristal: Pluss kaskod ja kindlustused. 

 

*M. Jaago: Kas komplektis on nii suve- kui  talverehvid? 

M. Vaher: Ei. Ainult talverehvid.  

Toimus arutelu. 

U. Kristal tegi ettepaneku küsida hinna sees ka suverehve. 

 

Otsustati: Toetada vallavalitsuse ettepanekut sõlmida kasutusrendileping 60 kuuks Škoda Roomster 

Ambition kasutamiseks vastavalt Suve Auto AS-i  tehtud pakkumisele. Sissemakse suuruseks  on 10 %, s.o 

1264 eurot  (koos käibemaksuga) igakuise kuumaksega 150 eurot. 

 

 

Päevakorrapunkt 2 

Märjamaa valla ühisveevärgi ja-kanalisatsiooni arendamise kava 

 

Sissejuhatava sõnavõtuga esines H. Liibek: Soov ja tahtmine on volikogu veebruari istungil viia läbi 

arendamise kava 1. lugemine, seejärel saaks vajalikud parandused sisse viia ning märtsis oleks 2. lugemine ja 

arendamise kava kinnitamine. Peale 1. lugemist veebruaris soovime minna kava kooskõlastama 

keskkonnaametisse ja terviseametisse.  

 

S. Otsmaa vabandas esmalt, et töö tähtaegselt valminud pole (tähtaeg oli 31. jaanuar), kuid õnneks on ka 

KIKi projekti esitamisega veel aega. 

S. Otsmaa kõneles arendamise kavas püstitatud eesmärkidest ja põhipunktidest. Märjamaa valla suurim 

probleem on praegusel hetkel seotud Kasti reoveepuhastiga, mis pole kunagi praktiliselt töötanud. 

Märjamaa alevis suuri probleeme pole – vee kvaliteet on korras, reoveepuhasti on korras. Väikseid 

renoveerimistöid tuleb ette näha, kuid midagi suuremat pole. 

Valgus ja Sipas on vajalik välja ehitada veetöötlusjaam. Neis kahes külas ei ole veel joogiveetöötlust läbi 

viidud. 
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Arendamise kava näeb ette kõikide pumbajaamade, puhastite, puurkaevude ja veepuhastusjaamade üleviimist 

kaugjuhtimisele. See võimaldab kogu süsteemi jälgida, juhtida ja reguleerida Matsalu Veevärgi kontorist.  

 

H. Liibek palus S. Otsmaal rääkida ka vee kadudest. 

S. Otsmaa oli seisukohal, et näitusid vaadates ei ole kaod katastroofilised. 2010.aaastal oli pilt hullem, kuid 

2011.aastal on olukord läinud paremaks.  

Toimus arutelu. S. Otsmaa täheldas, et kuigi esitatud andmete põhjal on müümata vee kogus 47% (see on % 

kogu väljapumbatavast veest), siis tema arust on siin mingi vahe vee väljapumpamise ja vee võrku andmise 

vahel. Võimalik, et bilansilist näitajat on võimalik korrigeerida.  

 

Arutleti survetrassi ehitamise võimalusest Kastist Märjamaale. S. Otsmaa ja H. Liibek ei pidanud seda, 

arvestades rajamise maksumust ja tarbijate hulka, majanduslikuks otstarbekaks, sest tasuvuse aeg kujuneks 

niivõrd pikaks.  

 

E. Plamus küsis, kas arendamise kavas on kajastatud ka liigveeprobleemid. 

S. Otsmaa: Märjamaa alevis on kajastatud mitu piirkonda – kõik need, mis 13.12 said läbi arutatud. 

H. Liibek: Ei ole küll detailselt välja toodud lahendusi sadevete arenduseks, aga on sisse toodud viide, et selle 

kava alusel oleks võimalik taotleda n ö pehmetest projektidest vahendeid sadevete kava koostamiseks.  

E. Plamus: Kõik ei ole ju sadevesi? 

H. Liibek: Jah, eks seal ole ka liigvett. Me leidsime Kullerkupus valukoha üles ja ka vajalikud materjalid on 

soetatud.  

H. Liibek lisas, et kavas on toodud ka kanalisatsiooni rekonstrueerimise kava ning Matsalu VV jaoks on 

veekaod siiski probleemiks, sest nad peavad maksma vee erikasutustasu just väljapumbatavate veekoguste 

pealt.  

Veetorustikest on Märjamaal rekonstrueerimata ca 1/3 . Kui 2012.aastal Kasti reoveepuhastiga ühele poole 

saadakse, siis 2013-2014 on Märjamaa osas prioriteediks just veekadude vähendamine.  

H. Liibek kõneles leketest ja raskustest nende avastamisel (tuleneb Märjamaa pinnase omapärast, kus  lekke 

korral ei jõua vesi mitte maa peale, vaid läheb paekihtide vahele). 

 

H. Liibek: Kas enne 21. veebruari istungit on vaja mingisuguse väiksema töögrupiga asja arutamiseks kokku 

saada? Või teeme seda pärast 1. lugemist? 

E. Plamus: Vallavalitsuse ettepanek on, et teeks 1. lugemise ära ja siis korraldaks ühise koosoleku nii 

valitsusele kui volikogule, kuhu saaks kõik asjast huvitatud osapooled kokku tulla. 

 

Otsustati: Nõustuda ÜVK arendamise kava esitamisega volikogu veebruarikuu istungile 1. lugemiseks. 

 

 

Päevakorrapunkt 3  

Vallavalitsusele nõusoleku andmine üürilepingu sõlmimiseks (Kasti Mõis OÜ-ga Lasteaia kinnistu 

üürilevõtmiseks) 

 

Ettekandega esines E. Plamus: Märjamaa vald osutab Kasti külas lastehoiuteenust mitte 

munitsipaalomandisse kuuluvas hoones, vaid see hoone kuulub OÜ-le Kasti Mõis. Tegemist on 2-rühmalise 

lasteaiaga. Viimatine leping oli sõlmitud 2006. aastal. Selle tähtaeg lõppes 31.12.2011. OÜ Kasti Mõis tegi 

ettepaneku sõlmida uus üürileping tähtajaga 01.01.2012 kuni 31.12.2016.  Vallavalitsuse ja OÜ Kasti Mõis 

esindajate läbirääkimised üüri suuruse üle toimusid 01.veebruaril ja seal saavutati kokkulepe, et 2012.aastal 

jääb üür 2011.aasta tasemele s o 766.30 eurot kuus. Alates 01. jaanuarist 2013 oleks üüriks lepingu projektis 

toodud 872 eurot kuus.  

Kuna on tegemist koolieelse lasteasutuse ruumide ja maa-ala kasutamisega ning koolieelse hariduse 

korraldamine on KOV-i  seadusest tulenev kohustus, siis  teeb vallavalitsus volikogule ettepaneku: anda 

nõusolek üürilepingu sõlmimiseks osaühinguga Kasti Mõis, tähtajaga 5 aastat,  alates 01.01.2012 kuni 

31.12.2016.   

Toimus arutelu. 

E. Plamus märkis, et omanik on päris edukalt hoonet PRIA projektide kaasabil aastate jooksul renoveerinud 

ning maja on äärmiselt nägus ja hubane. 
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Kõneldi Kasti lasteaia elektriküttest. E. Plamus selgitas, et omanik on mõelnud maa-küttele üleminekust, kuid 

ta ei ole veel vajalikku maad selleks kätte saanud. Omanik väitis, et tegeleb asjaga edasi.  

U. Kristal soovis teada, millised on alternatiivid? 

E. Plamus vastas, et muid variante vallal ei ole.  

U. Kristal: Ei meeldi mulle see üüri tõstmine, sest inimesed, kes seal töötavad, teevad seda miinimumpalga 

eest. Meie aga suurendame rendisummat. Valla eelarve sellega väheneb ning palgafondi suurendamiseks raha 

jälle ei jää. 

E. Plamus nentis, et palgasummad on kõikides lasteaedades ühesugused. 

U. Kristal: Lõpptulemusena me peame selle raha, et hakata palgafondi taastama, kuskilt saama. 

E. Plamus arvas, et see on juba eelarve teema. Vallavalitsus on selle peale mõelnud. 

 

Otsustati: Toetada vallavalitsuse ettepanekut sõlmida üürileping osaühinguga Kasti Mõis Kasti külas asuva 

Lasteaia kinnistu üürimiseks tähtajaga 5 aastat,  alates 01.01.2012 kuni 31.12.2016.   

 

 

Päevakorrapunkt 4 

Vallavalitsusele hanke korraldamiseks ja lepingu sõlmimiseks nõusoleku andmine (MG toitlustaja) 

 

Ettekandega esines E. Plamus. 31. juulil 2012 lõppeb 2009. aastal Märjamaa gümnaasiumi toitlustamise 

leping Baltic Restaurants Estonia AS-iga (endine Fazer). Ettepanek on minna hankesse. Parima pakkujaga 

sõlmitaks leping 3 õppeaastaks. Orienteeruv sööjate arv on ca 650, lisaks lõunarestorani külastajad. Hankes 

küsitakse toidupäeva maksumust. 

 

Ü. Olm: Kuidas praegu rahul ollakse? 

E. Plamus: Praeguse pakkujaga ollakse väga rahul.  

Toimus arutelu. 

K. Kuus: Kelle omad on nõud? 

E. Plamus: Firma omad. Meie andsime ruumid ja köögi koos sisseseadega (pliidid, külmikud jne). 

Väikevahendid on kõik teenuse osutaja omad. 

Ü. Olm: Kes köögiseadmete remondi ja hoolduse eest tasub? 

E. Plamus jäi vastuse võlgu, kuid tema teada ei ole vald mingit remondiraha maksnud. L. Laurits kinnitas, et 

ühtki seadmete remondiarvet küll esitatud ei ole. 

 

Otsustati:  Nõustuda hanke korraldamisega Märjamaa gümnaasiumi toitlustusteenuse osutaja leidmiseks 

ning parima pakkujaga lepingu sõlmimisega.  

 

 

Päevakorrapunkt 5 

Märjamaa valla 2012. a eelarve 

 

Ettekandega esines L. Laurits: Vallavalitsus esitas 01.12.2011 volikogule 2012.aasta eelarve eelnõu. Nüüd on 

esitatud 1. lugemiseks veidi muudetud eelarve eelnõu.  Olulisi muudatusi, mis puudutab põhitegevuse tulusid 

ja põhitegevuse kulusid, tehtud ei ole.  Muudatused on kõige suuremad ületulevate assigneeringute osas ja 

need sõltusid aasta lõpu vabast jäägist ning nendest projektidest, mis ületulevateks jäid.  

L. Laurits tutvustas eelnõud. 

Vallavalitsuse ettepanek on esitada eelnõu volikogu istungile 1. lugemiseks. 

Toimus arutelu. 

Pikem diskussioon toimus Kasti Lasteaed Karikakar eelarvesse lisatud 1960 euro üle. L. Laurits selgitas: 

Eesti Energia korraliste tööde käigus avastati rike elektriühenduses. Sisuliselt oli üks juhe kilbis lahti. Pärast 

rikke kõrvaldamist esitas EE arve, mis tuleb meil tarbitud energia eest tasuda. Arvestuse aluseks oli võetud 

eelmiste kuude keskmine tarbimine. EE-ga vaieldi selle üle, kuid EE oma nõudest ei loobunud. 

U. Kristal soovis teada kas asjaga on ikka tõsiselt tegeletud, sest tema teab juhust, kus vaidlus on kliendi 

kasuks lahenenud. 

Ü. Olm oli seisukohal, et selline rike on EE enese viga. 

E. Raav: Mõõdikud on ju EE omad. 
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L. Laurits  nõustus, et asjaga võib edasi tegeleda, kuid arve on esitatud ja see tuleb maksta. EE-le ei saa 

maksmata jätta. Täpsemalt oskaks selgitusi anda M. Vaher, kes EE-ga suhtles. Arve on tänaseks tasutud. 

 

Ettekandja vastas küsimustele. 

Ü. Olm: Mis saab uue raamatukogu värvimisest? Kas selle kulu katab ehitaja või peab vald maksma? 

E. Plamus: Jään praegu vastuse võlgu. Meie muidugi taotleme seda, et ehitaja katab kulud. Ehitusjärelevalve 

väidab, et kasutatud segu ei ole päris see, mida projekteerijad ette nägid.  

 

Ü. Olm küsis 2011.a maamaksu laekumise kohta. 

L. Laurits: Laekus planeeritust vähem (alalaekumine 22 211,61 eurot). 

Ü. Olm: Ilmselt ka sel aastal jääb laekumine umbes samale tasemele. 

L. Laurits: Jah, on võlglasi ja ei oska öelda, kuidas 2012.a kujuneb, kuid teatavasti 2013.aastal läheb arvestus 

hoopis teiseks. Riigikogu on võtnud vastu seaduse kodualuse maa maamaksust vabastamisest ning kui palju 

meile plaaniks jääb, hetkel öelda ei oska. Ka seda ei tea veel, kuidas meile vähemlaekumist 

kompenseeritakse. Lubatud on kompenseerida. 

Toimus arutelu. 

L. Laurits märkis, et rahandusministeeriumi arvestuste kohaselt on Märjamaa vallal kasutamata maamaksu 

reservi 53 615 eurot. See oleks summa, mis laekuks arvestuslikult lisaks kui maamaksumäärad oleks viidud 

maksimumini.  

 

Otsustati: Esitada 2012.a eelarve eelnõu volikogu 21.02 istungile 1. lugemiseks. 

 

 

Päevakorrapunkt 6 

Mittetulundusliku tegevuse toetamise korra alusel esitatud taotluste läbivaatamine 

 

Majandus- ja eelarvekomisjonile on suunatud läbivaatamiseks järgmised taotlused: 

Taotleja ürituse tüüp Taotlus Märkus 

MTÜ Märjamaa Spordiklubi majanduskulu 39970 

haldab valla hoonet, vajalik olemasolev 

leping üle vaadata 

MTÜ Russalu Külade Ühendus majanduskulu 1600 vajalik sõlmida haldusleping  

Märjamaa Valla Külavanemate 

Ühendus MTÜ ülalpidamiskulud 1021 vajalik sõlmida haldusleping 

SA Loodna Vabaajakeskus ülalpidamiskulud 4281 

volikogu loodud SA Loodna piirkonnas 

kultuuri-, spordi- ja vabaajaürituste 

korraldamiseks 

MTÜ Valgu Külaselts 

külakeskuse 

renoveerimise 

omaosalus 9893.67  

MTÜ MEPÜ teabepäev 400  

 

Volikogu sekretär selgitas, et ülaltoodutest vaid kaks viimast on need, mis tuleks komisjonil läbi vaadata 

mittetulundusliku tegevuse toetamise korrast lähtudes. Ülejäänud taotlused on  majandamiskulude kohta. 

Nende toetamine on eraldi teema, sest vastavalt volikogu 20.12.2011 määrusele nr 76 „Märjamaa valla 

eelarvest mittetulunduslikuks tegevuseks toetuste andmise kord“ ei toetata korra alusel haldus- ja 

kommunaalkulude katmist. Kui komisjon otsustab nende kulude katmist valla eelarvest toetada, siis tuleks 

sõlmida vastavad halduslepingud näidates ära, millist avalikku  teenust konkreetne MTÜ vallale osutab.  

 

L. Laurits selgitas, et investeerimise all on põhimõtteliselt Valgu külakeskuse renoveerimise omaosaluseks 

raha olemas. 

J. Liländer: Majanduskomisjon peaks ütlema oma arvamuse, millises summas toetada. 

A. Riismaa: Et ehitust alustada, peaks olema kindlus, et vald omaosaluse katab. 

J. Liländer juhtis tähelepanu sellele, et hinnapakkumises toodud lammutustööde maksumus on sendipealt 

sama kui projektitaotluses näidatud külaseltsi enese poolt teostatav lammutustööde arvestuslik maksumus (s o 
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1763,10 €). Kas tegemist on siiski erinevate lammutustöödega ja summaline kokkulangevus on vaid juhuslik? 

Seltsi enese poolt tehtavad lammutustööd ei tohiks kajastuda ehitaja hinnapakkumises. 

Toimus arutelu. 

J. Liländer: Hinnapakkumises on märkustena loetelu asjadest, mis hinnapakkumises ei sisaldu. Kas need on 

taolised asjad, mis ei ole projekti seisukohalt olulised või nõuavad need lisafinantseeringut? 

A. Riismaa: Ma ei oska sellele küsimusele vastata, et kas need tööd peaks 1. etapi käigus saama tehtud või 

mitte. Oleme kaks korda külaseltsiga keskuse teemat arutanud, kuid päris detailideni ei ole veel jõudnud. M. 

Vaarmann võttis nüüd asja enese vedada ning ta käis ka PRIA koolitusel. Ehitaja ütles, et tal ei ole vahendeid 

ehitamiseks. Ta ei saa oodata PRIA toetuse laekumist, sest see võtab aega ca 4 kuud (alates tööde 

lõpetamisest ja aruande esitamisest).  Leiti, et ainuke variant on teostada töid osade kaupa ning esitada 

vahearuandeid. 27. mail 2012 saab ümber toetuse kasutamise tähtaeg.  

E. Plamus: Viimane jutt oli see, et tõenäoliselt tuleb taotleda PRIAst tähtaja pikendamist.  

L. Laurits: Palju sellest kalkulatsioonist siis tegelikult tehtud on? 

A. Riismaa: Rohkem pole tehtud kui teatud osa lammutustöid. Aga ma ei tea, kas hinnapakkumises toodud 

lammutustööd on vaja veel lisaks teha ja kas see, mis on oma tööna näidatud, on juba tehtud tööd. 

J. Liländer: Kui ehitustööde alustamisega on kiire, siis tuleks volikogus võtta vastu otsus, et garanteeritakse 

projekti omaosaluse katmine.   

E. Plamus: Ega volikogus arutamine liiast ei oleks.   

Toimus arutelu. 

E. Plamus märkis, et külakeskuse maht on parasjagu nii suur, et selle saaks korda PRIA projektide toel. Valgu 

klubi maht oleks aga niivõrd suur, et selle jaoks ei saaks me kuskilt abi.    

J. Liländer: Kas külaseltsil laenu võtmise teema on päevakorrast maas? 

A. Riismaa: Laenu nad ei võta. Juhatuse liikmed kategooriliselt keelduvad laenu garanteerimast. Ainuke 

võimalus on küsida tõenäoliselt pikendust ning ehitada osade kaupa vahearuandeid esitades.   

J. Liländer: Projekti omaosaluseks küsitakse vallalt 9893,67 eurot. Kas  on vajalik, et volikogu annaks enne 

eelarve vastuvõtmist külaseltsiga lepingu sõlmimiseks loa või pole see vajalik? 

L. Laurits ja E. Plamus arvasid, et küsimus võiks olla volikogu päevakorras.  

 

Otsustati:  Toetada Valgu külakeskuse omaosaluse katmist valla eelarvest.  

Esitada volikogu päevakorda  vallavalitsusele lepingu sõlmimiseks nõusoleku andmine, et külaselts saaks 

enne eelarve kinnitamist töödega alustada. Kutsuda volikogusse hinnapakkumise, tehtud tööde ja teostamist 

vajavate tööde kohta selgitusi andma külaseltsi esindaja. 

 

J. Liländer: Teine küsimus selles päevakorrapunktis on MEPÜ taotlus koolituse toetamiseks. Taotletav 

summa on 400 eurot.  

J. Liländer lisas, et kultuurikomisjon on oma haldusalasse jäävate taotluste osas otsuse teinud.  

Toimus arutelu. 

Kell 17.00 lahkus Maire Jaago. 

Otsustati: Toetada  MEPÜ koolitusüritust 200 euroga. 

 

Kell 17.20 lahkus Koit Kuus. 

 

Arutleti MTÜ Märjamaa Spordiklubi, MTÜ Märjamaa Külavanemate Ühenduse, MTÜ Russalu Külade 

Ühenduse ja  SA Loodna Vabaajakeskus majandamiskulude katmise üle.  

 

Otsustati: Toetada MTÜ Märjamaa Spordiklubi, MTÜ Märjamaa Külavanemate Ühenduse ja  SA Loodna 

Vabaajakeskuse majandamiskulude katmist vastavalt esitatud taotlusele. 

Toetada MTÜ Russalu Külade Ühenduse majandamiskulude katmist 2011. a tasemel (s.o 1100 euroga). 

 

 

Päevakorrapunkt 7 

Muud küsimused 

 

*) Eesti Priitahtliku Päästeliidu liikmeks astumine 

E. Plamus teavitas Eesti Priitahtliku Päästeliidu kutsest astuda Märjamaa vallal nende liikmeks.   
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MTÜ esindab vabatahtlike päästjate huve riigikogus, siseministeeriumis, päästeametis, politsei- ja 

Piirivalveametis ning mujal.  

Märjamaa vallavalitsus esindaks nelja vabatahtlikku päästekomandot – Laukna, Kasti, Valgu, Varbola. 

Saadetud on liidu põhikiri  ja  liitumisavaldus, samuti praeguste liikmete nimekiri (Rapla maakonnast on 

näiteks liikmed Kaiu vallavalitsus, Kehtna vallavalitsus). Liikmemaks on 7 eurot aastas.  

Vallavalitsuse ettepanek on astuda MTÜ liikmeks. 

Toimus arutelu. Tutvuti infoga MTÜ kodulehel www.paasteliit.ee. 

 

Otsustati: Toetada Eesti Priitahtliku Päästeliidu liikmeks astumist. 

 

 

 

 

 

Urmas Kristal                                                                           Janika Liländer 

Koosoleku juhataja                                                                   Protokollija 
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